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Welkom, vaststellen agenda + mededelingen
VZ heet iedereen welkom en opent vergadering.
Voor deze vergadering zijn geen conflicts of interest.

Tweede nieuwe BC lid schuift vandaag voor het eerst aan.

Evaluatie CoronaMelder: totaal overzicht na 9 maanden

ED en EET)sluiten

aan voor dit agendapunt JERELNlineemt
de commissie en voorzitters mee door

het concept document van het eindrapport en vraagt de Begeleidingscommissie
DOBC en de Taskforces DOBC en Gedrag een standpunt in te nemen t.a.v. de

conclusies in deze ra

De Cie wordt meegenomen in het document. Hierin staan ook resultaten van

rapporten die de Cie nog niet eerder heeft gezien, zoals bijv. het rapport van de

GGD met de epidemiologische analyse die is gedaan. Ook het nieuwe RIVM

rapport is hierin verwerkt; hier zitten kleine wijzigingen in t.a.v. de versie die de

Cie heeft gereviseerd. Tevens is een tijdslijn ingevoegd waarop te zien is welke

aspecten van invloed geweest kunnen zijn op het gebruik van CoronaMelder.

Verder is begonnen met het in kaart brengen van de active users; betreft een 14-

daags gemiddelde. Dit percentage lag op £ 60% actieve gebruikers.
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Nieuwe informatie voor de Cie is hoe CM zich verhoudt tot het regulier BCO.

Hiervoor is GGD data privacy proof beschikbaar gekomen. Het overzicht van de

afgelopen maanden vanaf oktober is hierin opgenomen. CM heeft kleine en

merkbare toegevoegde waarde, was eerst geringe bijdrage, is naar boven

bijgesteld. Uit het LISS onderzoek is cok te zien dat de intentie tot adherentie niet

omlaag is gegaan voor CM gebruikers. Intentie om te testen zonder klachten is

zelfs omhoog gegaan.

Datum

10 december 2020

Cie merkt op dat in een van de tabellen te zien is dat het grootste aandeel van CM

tests voortkomt uit testen van mensen zonder symptomen. Hiervan is £ 3%

positief; dit wijst er wel op dat de mensen die gevonden worden, relatief vaker

nog niet symptomatisch zijn en dus in gedachten gehouden moet worden dat zij
eerder gevonden worden dan via het BCO. Het aantal besmettingen die we

uiteindelijk vinden is dan kleiner. Verder is vorige week iemand aangesloten die

heeft verteld over het scannen van QR-codes met CM. Deze mogelijke oplossing
zou ook kunnen helpen met de adoptie omdat mensen dan meer bewust worden

van het feit dat zij CM op de telefoon hebben. Cie geeft aan dat de evaluatie

uiteindelijk een stuk gunstiger uitpakt dan in eerste instantie gedacht was. In de

reactie van de commissie is het goed om duidelijk te maken dat er veel meer

potentie in de app zit.

Kosten-baten parameters
Cie geeft aan dat het een mooi afwegingskader is. De vraag wordt nog gesteld of

het zinnig is om concreet te maken wanneer de verschillende afwegingen gemaakt
kunnen worden. Er zijn op dit moment nog veel variabelen die nog niet ingevuld
kunnen worden. Willen we als Cie dan juist niet het advies geven om in de tijd het

kader er weer bij te pakken om na te gaan waar we staan. De Cie geeft aan dat er

wellicht op een later moment nog een keer een advies gegeven kan worden als er

meer informatie beschikbaar is om de balans op te kunnen maken.

In het VZ overleg kan op dit punt ook aangegeven worden wat de rol van de

commissie hierin is. Wordt van ons bijv. verwacht dat wij ook nadenken over de

invulling van de parameters of wordt dat ergens anders belegd n.a.v. ons advies?

W.v.t.t.k. en afsluiting
Terugkoppeling voorzittersoverleg: Het punt wat betreft communicatie uit de

vorige vergadering is ingebracht afgelopen maanden. Hierin werd besproken dat

a) de Cie aangeeft dat het gebruik van CM veel meer bevorderd moet worden

m.b.v. een (grootschalige) campagne, en b) de vraag dat de deskundigheid
binnen de BC ook vertrouwelijk bevraagd kan worden in bepaalde situatie om mee

te kunnen denken. Wat betreft het laatste punt is aangegeven dat hier aandacht

voor zal komen intern bij VWS. Wat betreft punt A is uitgelegd dat gekozen is voor

een doelgroepenstrategie, bijv. de sportverenigingen die aandacht zullen vragen

voor CM als zij weer opengaan.
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Datum

10 december 2020

Verslag van de vorige vergadering wordt vastgesteld.

N.a.v. de vragen die gesteld zijn in de vorige vergadering wordt een eerste

terugkoppeling gedaan wat betreft de vraag over of CoronaCheck compatibel
gemaakt zal worden voor de EU. Hiervan wordt aangegeven dat men daar

inderdaad mee bezig is.
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